征服四海:長榮海運(股)公司 Evergreen Marine Corp. (Taiwan) Ltd.

http://www.evergreen-marine.com



憑藉著廣大客戶的信賴與支持,長 榮海運得以穩健發展。未來,我們將 繼續發揮「挑戰、創新、團隊」的長 榮精神,擴建更綿密、便捷、安全、 環保的專業物流服務網,成為客戶 運籌全球的最佳事業夥伴,並實踐 「創造利潤、照顧員工、回饋社會」 的永續經營目標。

Long recognized for customer-centric responsiveness, green resourcefulness, security and global knowledge of trade conditions, Evergreen has gained the continuous support of our global customers for four decades. By offering a highly efficient range of worldwide logistics services, managed by an experienced team of shipping professionals, Evergreen has played the role as your shipping partner in global success.

榮海運公司由長榮集團總裁張榮發博士創立於1968年9月1日。成立迄今即將滿四十週年的長榮海運,從最初僅擁有一艘廿年船齡的雜貨船開始刻苦經營,發展到目前的營運船隊規模名列全球第四,總計超過一百五十艘貨櫃船、總運能逾五十六萬TEU的世界級領導品牌,長榮在世界貨櫃航運史上締造了許多輝煌的紀錄。

1975年,長榮以全新打造的快速船隊,開闢遠東/美國東岸全貨櫃定期航線,是我國第一家開闢貨櫃航線的船公司。1984年,長榮以全新打造的二十艘G型船,成功開闢了史無前例的環球東西雙向全貨櫃定期航線。1990年代,長榮更數度榮登世界排名第一的貨櫃船公司。

長榮的服務據點約二百五十處,遍佈八十多國,綿密的服務網路涵蓋亞洲、北美、加勒比海、歐洲、地中海、澳洲、南非、南美、中東、紅海、印度次大陸等地區。長榮在全球設有四個主要的區域轉運中心,分別是台灣的台中港第三十二、三十三號貨櫃碼頭;高雄港第四、第五貨櫃中心;巴拿馬的箇朗貨櫃碼頭與義大利的塔連多貨櫃碼頭。

為積極培育航海人才,長榮於1999年在桃園南崁斥資興建的長榮船員訓練中心,係國內第一家榮獲挪威驗船協會ISO-9001:2000認證的船訓單位。於2005年陸續交船營運的長榮S型環保船,也是全球第一艘以「雙層船殼」與「內置式油艙」概念設計的貨櫃船。







Since its establishment on 1 September 1968 by Dr Yung-Fa Chang, the founder and Group Chairman of the Evergreen Group, Evergreen Marine Corp. (Taiwan) Ltd. has secured its place in maritime history. Evergreen started its business with just one secondhand general cargo vessel. Today, it operates a fleet of over 150 container vessels. Both in terms of fleet size and cargo-carrying capacity, the Evergreen Group ranks highly amongst the world's leading international shipping companies.

In recent years, Evergreen has taken a very positive stance both to safety and training and to environmental awareness. It has invested heavily in crew training and which is exemplified by the establishment of Evergreen Seafarer Training Center in Taoyuan, Taiwan. Evergreen's newest Greenships S-series vessels incorporate many new environmental features well beyond the requirements of new and soon-to-be-introduced international environmental upgrade requirements.

With more than 250 service locations, Evergreen covers more than 80 countries across five continents. By maintaining high quality services and by striving for ever greater efficiency in its operations, Evergreen ensures continued customer loyalty and forms new partnerships on a daily basis.



長榮S型環保船——長峰輪(Ever Summit)於2007年3月在日本三菱重 工神戶造船廠舉行命名暨下水典禮。

Ever Summit, the eighth in a series of ten 7024TEU S-series Greenships being built for Evergreen in Japan, was launched in March 2007 at Mitsubishi Heavy Industries' Kobe shipyard.